

# ORTAGGIO

RESTAURANT

## MENU



Soup

الشوربة

Salads

السلطات

Appetizer

المقبلات

Pasta

الباستا

Risotto

الريزوتو

Pizza

البيتزا

Maincourse

الأطباق  
الرئيسية

Burgers &  
Sandwiches

البرقر و  
الساندوتش

Dessert

التحلية

Drinks

المشروبات

Additional

الإضافات

Back to menu



## Soup

mashroom soup

**34 SR**

Cal 183

٣٤ ريال

## الشوربة

**شوربة الفطر**

A smooth rich soup made with fresh mushrooms, cream and herbs.

شوربة مصنوعة من الفطر الطازج، الكريمة والأعشاب



## Salads

### Caesar salad 47 \$B

Green salad of romaine lettuce and croutons dressed with caesar dressing and anchovies.

Cal 473

### Mango Salad 56 \$B

Mixed of fresh lettuce, rocca, spinach leaf, cherry tomato and fresh mango cubes ,avocado ,pomegranate on top and fetta cheese dressed with mango.

Cal 390

### Eggplant Salad 58 \$B

Sliced grilled eggplant with fresh spinach, sun dried tomato and pomegranate on top with pomegranate molasses and special dressing.

Cal 242

### Rocca Salad 53 \$B

Fresh rocca, sun dried tomato, sliced fresh mushrooms and cherry tomato ,lemon herbs dressing.

Cal 232

### Exotic Salad 67 \$B

A fresh salad rich of fruits with lollo rosso lettuce with honey special dressing.

Cal 376

### Burata Cheese Salad 83 \$B

fresh burata cheese, mix of tomatoes, fresh rocca leaf, dressed with balsamic & herbs dressing.

Cal 393

### Magul Salad 64 \$B

Mix greens, fresh strawberry, dates, roasted almonds with fetta cheese dressed with special dressing.

Cal 421

## السلطات

### سلطة سيزر ٤٧ ريال

سلطة تتكون من الخس الروماني الطازج وقطع الخبز المحمص مع صوص السيزر الخاص والانشوجة

### سلطة المانجو ٥٦ ريال

مزيج من الخس الطازج والجرجير وأوراق السبانخ مع قطع المانجو الطازجة والأفوكادو وحببات الرمان مع الطماطم الكرزي وجبنة الفيتا بصوص المانجو

### سلطة الباذنجان ٥٨ ريال

شرائح الباذنجان المشوية مع أوراق السبانخ الطازجة والطماطم المجففة وحببات الرمان مع دبس الرمان والصوص الخاص

### سلطة روكا ٥٣ ريال

أوراق الجرجير الطازجة مع قطع الطماطم المجففة وقطع المشروم والطماطم الكرزي وصوص الليمون مع الأعشاب

### سلطة اكسوتيك ٦٧ ريال

سلطة غنية بالفواكه الطازجة وخس اللولو روسو الطازج وصوص العسل الخاص

### سلطة جبنة البوراتا ٨٣ ريال

جبنة البوراتا الطازجة مع مزيج من الطماطم وأوراق الجرجير الطازجة وصوص البالسليك والأعشاب

### سلطة الماجول ٦٤ ريال

مزيج من الوريقيات الخضراء والفراولة الطازجة والتفم واللوز المحمص وجبنة الفيتا مع الصوص الخاص



## Appetizers

### Fried Mac N Cheese Balls 61 SR

Cheese balls stuffed with cheddar, mozzarella, béchamel, macaroni and rosa sauce with herbs.

### Mushroom Gratin 67 SR

Giant mushroom stuffed softly with mozzarella cheese served with special italian sauce and herbs.

### Chicken Tortillas 48 SR

Deep fried chicken with honey mustard special sauce and toasted tortillas

### Dynmite Shrimp 73 SR

Fried shrimp with dynmite sauce and crusty chips.

### Mad Fries 43 SR

French fries with our special cocktail sauce and mozzarella cheese baked in the oven topped with caramelized onion.

### Chille Fries 52 SR

French fries with bolognese sauce and ground beef topped with cheddar cheese baked in the oven.

### Buffalo Chicken 57 SR

Fried buffalo chicken with buffalo sauce and sour cream.

### Dynmite Chicken 59 SR

Fried chicken with dynmite sauce and crusty chips.

### Parmigiana Balls 71 SR

Baked beef balls with herbs & eggplant slices served with special tomato sauce and mozzarella cheese.

## المقبلات

### كرات المعكرونة بالجينة المقلية ٦١ ريال

كرات الجينة المحشية بالبشاميل والتشيدر والموزاريلا والمكرونة وصوص الروزا بالأعشاب

### غراتين الفطر ٦٧ ريال

حبات الفطر الطازج محشوة بجينة الموزاريلا والأعشاب الخاصة والصوص الإيطالي

### تورتيللا الدجاج ٤٨ ريال

قطع الدجاج المقلي مع صوص الخردل والعسل المميز وخبز التورتيللا المحمص

### روبيان داينمت

### ٧٣ ريال

قطع الروبيان المقلي مع صوص الدايناميت والرقائق المقرمشة

### ماد فرايز

### ٤٣ ريال

البطاطس المقلية مع صوص الكوكتيل الخاص وجينة الموزاريلا المخبوزة بالفرن والبصل المكرمل

### تشيلي تشيز فرايز

### ٥٢ ريال

البطاطس المقلية مع صوص البولونيز و اللحم المفروم وجينة التشيدر مخبوزة بالفرن

### بافلو الدجاج

### ٥٧ ريال

قطع دجاج البافالو المقلي مع صوص البافلو والكريمة الحامضة

### دجاج داينمت

### ٥٩ ريال

قطع الدجاج المقلي مع صوص الدايناميت و البطاطس المقرمشة

### كرات البارميغان

### ٧١ ريال

كرات اللحمية المخبوزة بالفرن مع الأعشاب و شرائح الباذنجان تقدم مع صوص الطماطم الخاص وجينة الموزاريلا



## الباستا

## Pasta

### Penne Alforno

63 SR

Cal 908

٦٣ ريال

### بيني الفورنو

Italian penne pasta with pink sauce, ground beef and mozzarella cheese baked in the oven.

بيني باستا الإيطالية المخبوزة بالفرن بالصوص الوردي واللحم المفروم وجبنة الموزاريلا

### Penne Special Curry

64 SR

Cal 747

٦٤ ريال

### بيني كاري الخاصة

Italian penne pasta with our special curry flavor, fresh corriander with chicken and parmesan cheese.

بيني باستا الإيطالية مطعمة بنكهة الكاري الخاصة والكزبرة الطازجة مع الدجاج وجبنة البارميزان

### Penne Rosa

58 SR

Cal 780

٥٨ ريال

### بيني روزا

Italian penne pasta with rosa suace and parmesan cheese.

بيني باستا الإيطالية بصوص روزا وجبنة البارميزان

### Penne Pesto

66 SR

Cal 809

٦٦ ريال

### بيني بيستو

Italian penne pasta with fresh pesto sauce, sun dried tomato and parmesan cheese.

بيني باستا الإيطالية بصوص الريحان الطازج والطماطم المحفف

### Spaghetti Bolognese

62 SR

Cal 763

٦٢ ريال

### سباغيتي البولونيز

Italian spaghetti pasta with special bolognese sauce and ground beef.

سباغيتي باستا الإيطالية بصوص البولونيز المميز واللحم المفروم

### Fettuccine

57 SR

Cal 837

٥٧ ريال

### فيتوتشيني

Italian Fettuccine Pasta With Creamy Alfredo Sauce And Fresh Mushrooms.

فيتوتشيني باستا الإيطالية بصوص الألفريدو الكريمي والفطر الطازج

### Beef Lasagna

71 SR

Cal 816

٧١ ريال

### لزانيا باللحم

Layers of handmade lasagna carefully prepared in our kitchens enriched with ground beef, bechamel sauce and special bolognese.

طبقات اللزانيا المحضرة بعناية في مطابخنا الغنية باللحم المفروم وصوص الباشاميل والبولونيز الخاص

### Penne Arabiata

54 SR

Cal 519

٥٤ ريال

### بيني ارابياتا

Italian penne pasta with tomato & herbs sauce.

بيني باستا الإيطالية بصوص الطماطم والأعشاب

### Penne Butter Chicken

69 SR

Cal 1027

٦٩ ريال

### بيني بتر تشيكن

Italian penne pasta infused with special indian butter chicken flavor and mozzarella cheese baked in the oven.

بيني باستا الإيطالية مطعمة بنكهة البتر تشكن الهندية الخاصة وجبنة الموزاريلا مخبوزة بالفرن

### Fettuccine Nel Parmigiano

135 SR

Cal 1254

١٣٥ ريال

### فيتوتشيني نل بارميجانو

Italian fettuccine pasta with your choice of alfredo white sauce, rosa pink sauce, fresh pesto sauce, truffle, fresh french parsley, mushrooms served on special parmesan wheel cooked specially for you garnished softly.

فيتوتشيني باستا الإيطالية تحضر خصيصا على طلبك مع اختيارك من الصلصلة البيضاء الإيطالية، صوص الروزا، صوص الريحان الطازج، البقدونس الفرنسي الطازج، الفطر الطازج، والكماة تقدم على عجلة البارميزان الخاصة مزينة بعناية



## Risotto

## الريزوتو

### Risotto Tartufo

132 SR

Cal 946

Italian risotto with white truffle sauce and fresh mushrooms.

١٣٢ ريال

### ريزوتو تارتوفو

الريزوتو الإيطالي مع صوص الكمأة البيضاء والفطر الطازج

### Fungi Risotto

74 SR

Cal 798

Italian risotto prepared with mushroom sauce and herbs with our chef special touch and fresh mushrooms.

٧٤ ريال

### فونجي ريزوتو

الريزوتو الإيطالي المحضر بصوص الفطر والأعشاب بلمسة الشيف الخاصة و شرائح الفطر الطازجة

### Pesto Risotto

76 SR

Cal 893

Italian risotto with fresh pesto sauce, herbs, sun dried tomato and parmesan cheese on top.

٧٦ ريال

### ريزوتو بيستو

الريزوتو الإيطالي بصوص الريحان والأعشاب الطازجة والطماطم المجففة مع جبنة البرميان المبشورة

### Saffron Shrimp Risotto 95 SR

Cal 876

Italian risotto with saffron, herbs, special sauce, parmesan cheese and shrimp.

٩٥ ريال

### ريزوتو الروبيان بالزعفران

الريزوتو الإيطالي بنكهة الزعفران والأعشاب والصوص الخاص مع جبنة البارميان والروبيان

### Risotto Di Manzo

79 SR

Cal 743

Italian risotto with smoked bbq sauce, shredded beef and caramelized onion on top.

٧٩ ريال

### ريزوتو دي مانزو

الريزوتو الإيطالي بصوص الباريكو المدخن و اللحم الناعم والبصل المكرمل



## Burgers & Sandwiches

## البرقر و الساندوتش

### Chicken Hallumi Sandwich **61 SR**

Cal 573

Italian ciabatta bread with grilled chicken, fresh basil sauce, tomatoes and grilled halloumi cheese served with french fries.

### ساندوتش الدجاج و الحلوم ٦١ ريال

خبز التشاباتا مع الدجاج المشوي وصوص الريبان الطازج والطماطم وجبنة الحلوم المشوية تقدم مع البطاطس المقلية

### Lusso Burger

**63 SR**

Cal 1047

A hundred and sixty gram of premium beef stuffed with cheddar cheese, onion rings and special cocktail sauce.

٦٣ ريال

### لوسو برقر

مئة وستون جرام من اللحم الفاخر محشوة بجبنة التشيدر وحلقات البصل وصوص الكوكتيل المميز





## pizzas

## البيتزا

### Fungi Pizza

74 SR

Cal 1092

Italian pizza dough with marinara sauce, Italian herbs, mozzarella cheese and fresh mushrooms

٧٤ ريال

### فونجي بيتزا

عجينة البيتزا الإيطالية مع صوص المارينارا بالأعشاب الإيطالية وجبة الموزاريلا والفطر الطازج

### Pizza Al Tartufo

137 SR

Cal 1267

Italian pizza dough with white sauce, truffle and mozzarella cheese on top.

١٣٧ ريال

### بيتزا آل تراتوفو

عجينة البيتزا الإيطالية مع الصلصة البيضاء والكمأة وجبة الموزاريلا

### Margherita Pizza

64 SR

Cal 978

Italian pizza dough with marinara sauce, Italian herbs, mozzarella cheese.

٦٤ ريال

### مارجاريتا بيتزا

عجينة البيتزا الإيطالية مع صوص المارينارا بالأعشاب الإيطالية وجبة الموزاريلا

### Pepperoni Pizza

71 SR

Cal 1132

Italian pizza dough with marinara sauce, Italian herbs, mozzarella cheese and pepperoni slices.

٧١ ريال

### بيبروني بيتزا

عجينة البيتزا الإيطالية مع صوص المارينارا بالأعشاب الإيطالية وجبة الموزاريلا مع شرائح البيبروني

### Zucchini Pizza

79 SR

Cal 1121

Italian pizza dough with marinara sauce, Italian herbs, mozzarella cheese and marinated zucchini slices with our special citrus flavor.

٧٩ ريال

### بيتزا الكوسا

عجينة البيتزا الإيطالية مع صوص المارينارا بالأعشاب الإيطالية وجبة الموزاريلا وشرائح الكوسا المتبلّة بنكهة الحوامض الخاصة





## Maincourse

### Queen Steak

137 SR

Cal 1154

Cubes of grilled tenderloin beef on layers of crunchy mashed potatoes, caramelized onions, and special rosemary sauce.

### Ala Olio Steak

121 SR

Cal 840

Grilled tenderloin beef marinated with herbs and olive oil served with italian spaghetti pasta with vegetables

### Fungi Steak

131 SR

Cal 986

Grilled tenderloin beef with mushroom sauce served with roasted potatoes and vegetables.

### Salt & Pepper Steak

119 SR

Cal 942

Grilled tenderloin beef with black pepper sauce served with roasted potatoes and vegetables.

### Garlic Steak

134 SR

Cal 897

Grilled tenderloin beef with garlic sauce and fresh mushroom slices, served with roasted potatoes and vegetables.

### Grilled chicken breast with lemon

69 SR

Cal 854

Grilled chicken breast with lemon & herbs sauce served with roasted potatoes and vegetables.

### Lil Rosa Chicken Breast

66 SR

Cal 1146

Fried chicken escalope with mozzarella cheese on top baked in the oven with delicious rosa sauce served with roasted potatoes and vegetables.

### grilled chicken with white mushrooms

69 SR

Cal 981

grilled chicken breast with creamy Italian sauce with fresh mushroom slices served with roasted potatoes and vegetables.

### grilled pesto chicken

72 SR

Cal 971

Grilled chicken breast with fresh pesto sauce and herbs served with roasted potatoes and vegetables.

### Dill Salmon

109 SR

Cal 869

Premium salmon grilled prepared with special dill sauce and herbs served with roasted potatoes and vegetables.

### Lemon Salmon

107 SR

Cal 876

Premium salmon grilled and prepared with lemon & herbs sauce served with roasted potatoes and vegetables.

### grilled cilantro shrimp

114 SR

Cal 841

Grilled jumbo shrimp infused with the famous coriander and lemon sauce served with vegetables.

### Shrimp Gratin

147 SR

Cal 1268

Three pcs of fine jumbo shrimps stuffed with mozzarella cheese & special herbs served on Italian white sauce baked in the oven.

## الأطباق الرئيسية

١٣٧ ريال

### كوين ستيك

قطع لحم التيندرلوين الفاخر المشوي فوق طبقات البطاطس المهروسة المقرمشة والبصل المكرمل بصوص إكليل الجبل الخاص

١٢١ ريال

### الا اوليو ستيك

لحم التيندرلوين المشوي المتبل بالأعشاب وزيت الزيتون يقدم مع سباغيتي باستا الإيطالية بالخضروات

١٣١ ريال

### فونجي ستيك

لحم التيندرلوين المشوي مع صوص الفطر يقدم مع البطاطس المشوية والخضروات

١١٩ ريال

### ستيك بالملح والفلفل

لحم التيندرلوين المشوي مع صوص الفلفل الأسود يقدم مع البطاطس المشوية والخضروات

١٣٤ ريال

### ستيك بالثوم

لحم التيندرلوين المشوي مع صوص الثوم وقطع الفطر الطازج يقدم مع البطاطس المشوية والخضروات

٦٩ ريال

### صدر الدجاج المشوي بالليمون

صدر الدجاج المشوي بصوص الليمون والأعشاب يقدم مع البطاطس المشوية والخضروات

٦٦ ريال

### ليل روزا الدجاج

دجاج إسكالبو المقلي مع جينة الموزاريلا يخبز بالفرن مع صوص الروزا اللذيذ يقدم مع البطاطس المشوية مع الخضروات

### صدر الدجاج المشوي بالمشروم الأبيض

٦٩ ريال

صدر الدجاج المشوي بصوص الكريمة الإيطالية مع قطع الفطر الطازج يقدم مع البطاطس والخضروات

### صدر الدجاج المشوي بالبيستو

٧٢ ريال

الدجاج المشوي بصوص الريحان الطازج والأعشاب يقدم مع البطاطس المشوية والخضروات

١٠٩ ريال

### سلمون ديل

السلمون الفاخر مشوي ومحضر بصوص الثابت والأعشاب الخاص يقدم مع قطع البطاطس المشوي والخضروات

١٠٧ ريال

### سلمون بالليمون

السلمون الفاخر مشوي ومحضر بصوص الليمون والأعشاب يقدم مع قطع البطاطس المشوي والخضروات

### سيلانترو الروبيان المشوي

١١٤ ريال

قطع جامبو الروبيان المشوي الغني بصوص الكزبرة والليمون الشهير يقدم مع الخضروات

١٤٧ ريال

### روبيان الجراتين

ثلث قطع من جامبو الروبيان محشوة بجينة الموزاريلا والأعشاب الخاصة والصوص الإيطالي تخبز بالفرن



## Dessert

## التحلية

### Teramissu

52 SR

Cal 447

٥٢ ريال

The famous Italian dessert tiramisu served in our special way.

### تيراميسو

حلى التيراميسو الإيطالي الشهير يقدم بطريقة أورتاجيو الخاصة

### Molten Dutch

51 SR

Cal 521

٥١ ريال

German cake prepared with coconut and caramel served with ice cream and chocolate mixture on top.

### مولتن دتش

الكعك الألماني يحضر مع جوز الهند والكاراميل ويقدم مع الايسكريم ومزيج الشوكولاتة

### Avoney

49 SR

Cal 378

٤٩ ريال

Fresh avocado chunks served the Italian way with roasted almonds, honey and ice cream.

### أفوني

قطع الأفوكادو الطازجة تقدم بالطريقة الإيطالية مع اللوز المحمص والعسل والايسكريم

### cheesecake

47 SR

Cal 491

٤٧ ريال

### تشيز كيك



## Drinks

### Coffee

Espresso اسبريسو **12 SR**  
Cal 25

Latte لاتييه **21 SR**  
Cal 45

Cappuccino كابتشينو **21 SR**  
Cal 45

Flat White فلات وايت **19 SR**  
Cal 38

Latte Bella بيلا لاتييه **29 SR**  
Cal 134

Coffee latte presented in a unique way with a mixture of fine chocolates.

قهوة بيلا لاتييه تقدم بطريقة مميزة مع مزيج من أنواع الشوكولاتة الفاخرة

Iced Americano القهوة الأمريكية باردة **20 SR**  
Cal 33

Iced Latte قهوة لاتييه باردة **23 SR**  
Cal 48

Turkish Coffee قهوة تركية **16 SR**  
Cal 35

Americano القهوة الأمريكية **17 SR**  
Cal 30

Tea Pot أبريق شاي **34 SR**  
Cal 47

### Mojitos & Juices

Still Water ( small ) **11 SR**

Still Water ( larg ) **21 SR**

Sparkling Water ( small ) **14 SR**

Sparkling Water ( larg ) **26 SR**

Summer Cloud **38 SR**

Fresh green grape juice with a special touch served on ice bucket.

عصير العنب الأخضر الطازج بلمستنا الخاصة تقدم بالثلج

Cal 89

Rose Lime **37 SR**

Fresh red grape juice with a touch of our special lime served on ice bucket.

Cal 89

عصير العنب الأحمر الطازج مع الليمون الخاص تقدم بالثلج

Orange Juice **17 SR**

Cal 124

Lemon Mint Juice **23 SR**

Cal 137

Water Melon Juicen **23 SR**

Cal 173

Water Melon Mojito **31 SR**

Cal 281

Mango Passion Fruit Mojito **34 SR**

Cal 293

Soda (pepsi - 7 up) **12 SR**

Cal 2000

Diet Soda (pepsi - 7 up) **12 SR**

Cal 2000



## Additional

## الإضافات

Add Chicken **11 SR**

١١ ريال

اضافة دجاج

Extra Mushroom **8 SR**

٨ ريال

اضافة مشروم

Extra Cheese **7 SR**

٧ ريال

اضافة جبن

Extra Ice Cream **7 SR**

٧ ريال

اضافة الأسكريم